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Σταθερά στην πρώτη γραμμή το Επιμελητήριο Κυκλάδων  
για την πολύ σοβαρή υπόθεση του ΦΠΑ στα νησιά

Υποστηρικτής στη “μάχη” Υποστηρικτής στη “μάχη” 
για τον μειωμένο ΦΠΑγια τον μειωμένο ΦΠΑ

 • Συμπορεύεται το Επιμελητήριο Κυκλάδων στον κοινό 
αγώνα που γνωστοποίησαν η Περιφέρεια Ν. Αιγαίου 
και η ΠΕΔ Ν. Αιγαίου για την επαναφορά του ειδικού 
καθεστώτος του ΦΠΑ στα νησιά 

 • Σαφής στις δηλώσεις του ο πρόεδρος του Επιμελητη-
ρίου Κυκλάδων με φόντο τη διεκδίκηση που αναπτύσ-
σεται ενόψει της επίσκεψης του Πρωθυπουργού στο Ν. 
Αιγαίο, τέλος Οκτώβρη

 • “Το Επιμελητήριο Κυκλάδων ως εκφραστής των επι-
χειρήσεων και της οικονομίας των νησιών των Κυκλά-
δων προφανώς θα είναι έτοιμο και θα συνταυτιστεί με 
αυτήν την πρωτοβουλία”

 • “Η σύνδεση του αιτήματος με την προσφορά που έκα-
νε το Νότιο Αιγαίο στην οικονομία με τις επιτυχίες του 
το φετινό καλοκαίρι είναι κάτι σημαντικό”

 • “Σαν Επιμελητήριο Κυκλάδων θέτουμε σε προτεραιό-
τητα τη βιωσιμότητα των επιχειρήσεων που δραστηρι-
οποιούνται συνολικά στα νησιά αλλά και εκείνες που 
λειτουργούν δώδεκα μήνες τον χρόνο”

 • “Επιβεβαιώνεται το Επιμελητήριο που εξ αρχής έλεγε ότι 
ανά πάσα στιγμή είναι στη διακριτική ευχέρεια της ελ-
ληνικής κυβέρνησης να επαναφέρει τους μειωμένους 
συντελεστές ΦΠΑ”             8σελ. 10 - 11

Πάρος
 fΣυνάντηση των μελετητών 
με στελέχη του Δήμου 
Πάρου και του ΔΛΤ Πάρου 
– Αντιπάρου για τη μελέτη 
μεταφοράς του επιβατικού 
λιμένα της Πάρου

 f Επιλογή νέας θέσης 
μετά από διαβούλευση 
με την τοπική κοινωνία 
προκειμένου να 
αποσυμφορηθεί σε βάθος 
χρόνου η Παροικιά 
    8σελ. 20

Δήμος Κέας 

 f Γενναίες μειώσεις για 

δημότες του Δήμου Κέας 

που ανήκουν σε ευπαθείς 

κοινωνικές ομάδες 

σύμφωνα με τις αποφάσεις 

της Οικονομικής Επιτροπής

 f Έως και 70% η μείωση 

για ομάδες όπως άποροι, 

ΆμεΑ, πολύτεκνοι, 

τρίτεκνοι, μονογονεϊκές 

οικογένειες, μακροχρόνια 

άνεργοι κλπ      8σελ. 9

Πανεπιστήμιο Αιγαίου
 fΗ "οικογένεια" 
των Μηχανικών 
της Πολυτεχνικής 
Σχολής 
καλωσόρισε τους 
νέους αποφοίτους 
του ΤΜΣΠΣ

 fΗ πρώτη διά 
ζώσης απονομή 
διπλωμάτων μετά 
από ενάμιση χρόνο, 
λόγω πανδημίας  
     8σελ. 15

CodeGirls
 fΥλοποίηση του διαδραστικού προγράμματος 
εκμάθησης νέων τεχνολογιών και προγραμματισμού 
για κορίτσια 10-16 ετών στη Σύρο

 fΣυνεργασία του Εργαστηρίου Επιχειρηματικού 
Πολιτισμού Mataora με την Πρεσβεία των Η.Π.Α. 
στην Αθήνα                8σελ. 17
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Το Επιμελητήριο Κυκλάδων και ο πρόεδρός του, Γ. Ρούσσος αναφορικά με την προσπάθεια επαναφοράς του ειδικού καθεστώτος ΦΠΑ στον νομό και συνολικά στο Ν. Αιγαίο

Σταθερός διεκδικητής του μειωμένου ΦΠΑ στα νησιάΣταθερός διεκδικητής του μειωμένου ΦΠΑ στα νησιά
“Σωστή η χρονική στιγμή για να ομαλοποιηθεί η οικονομική κατάσταση και να λειτουργήσουν ανταγωνιστικά τα νησιά” δηλώνει ο πρόεδρος“Σωστή η χρονική στιγμή για να ομαλοποιηθεί η οικονομική κατάσταση και να λειτουργήσουν ανταγωνιστικά τα νησιά” δηλώνει ο πρόεδρος
Τη “φωνή” του με την 
πλευρά της Περιφέ-
ρειας Ν. Αιγαίου και 
της ΠΕΔ Ν. Αιγαίου 
σχετικά με την επανα-
φορά των μειωμένων 
συντελεστών ΦΠΑ 
στα νησιά ενώνει το 
Επιμελητήριο Κυκλά-
δων, εκφράζοντας την 
ικανοποίησή του για 
την απόφαση δυναμι-
κής διεκδίκησης και 
από μέρους τους, του 
αυτονόητου δικαιώ-
ματος των νησιών και 
μάλιστα στην παρού-
σα χρονική συγκυρία, 
προκειμένου να ομα-
λοποιηθεί προσεχώς η 
οικονομική κατάσταση 
και οι επιχειρήσεις 
να λειτουργήσουν 
ανταγωνιστικά. 

Το Επιμελητήριο Κυκλάδων 
μέσω των δηλώσεων του 
προέδρου του, Γιάννη 

Ρούσσου στην “Κοινή Γνώμη” 
τονίζει πως παραμένει σταθερά 
στην πρώτη γραμμή της πολύ ση-
μαντικής “μάχης” για τα νησιά 
αναφορικά με τον ΦΠΑ, σημει-
ώνοντας πως θα στηρίξει την 
πρωτοβουλία της Περιφέρειας 
και της ΠΕΔ να θέσουν το σχετικό 
αίτημα προς τον Πρωθυπουργό, 
Κυριάκο Μητσοτάκη, κατά τη δι-
άρκεια της προσεχούς επίσκεψής 
του στο Ν. Αιγαίο και στη Ρόδο, 
ώστε το καθεστώς του μειωμέ-
νου ΦΠΑ να επανέλθει. 

Ο κ. Ρούσσος υπήρξε σαφής 
στις απαντήσεις του σχετικά 
τον χρόνο που επιλέγουν να 
εντείνουν τη συγκεκριμένη δι-
εκδίκηση, υποστηρίζοντας και ο 
ίδιος τα σημαντικά οικονομικά 
αποτελέσματα που έφεραν τα 
νησιά στην οικονομία και στο 
ΑΕΠ της χώρας, δεδομένης της 
τουριστικής επιτυχίας που κατέ-
γραψαν τη φετινή σεζόν. 

Επιπλέον, ο πρόεδρος του Επι-
μελητηρίου Κυκλάδων τοποθετεί-
ται για τη στήριξη του συνόλου 
των επιχειρήσεων στο νησιώτικο 
χώρο και εκείνων που λειτουρ-
γούν 12 μήνες τον χρόνο, ενώ 
δίνει απαντήσεις σχετικά με τη 

δυνατότητα επαναφοράς του ειδι-

κού καθεστώτος με απόφαση της 

κυβέρνησης, όταν άλλες φωνές 

κατά το παρελθόν, υποστήριζαν 

πως κάτι τέτοιο δεν είναι εφικτό. 

Σημειώνεται πως τόσο το 

Περιφερειακό Συμβούλιο Ν. Αι-

γαίου, όσο και η ΠΕΔ Ν. Αιγαί-

ου θα πραγματοποιήσουν κοινή 

συνεδρίαση για το θέμα πριν την 

επίσκεψη του Πρωθυπουργού, 

την οποίαν θα παρακολουθήσει 

και το Επιμελητήριο Κυκλάδων, 

όπως και άλλοι φορείς του Ν. 

Αιγαίου. 

• Γνωστοποιήθηκε η απόφαση 
της Περιφερειακής Αρχής 

Ν. Αιγαίου και της ΠΕΔ Ν. 
Αιγαίου να συμπορευθούν 
δυναμικά στον αγώνα για 
την επαναφορά των μειω-
μένων συντελεστών ΦΠΑ 
στα νησιά. Ποια είναι η το-
ποθέτησή σας αναφορικά 
με αυτήν την εξέλιξη και 
ποια θα είναι η στάση του 
Επιμελητηρίου Κυκλάδων, 
με δεδομένο πως είναι ο 
κύριος “εκφραστής” των 
επιχειρήσεων του νομού; 
“Καταρχήν το Επιμελητήριο 

Κυκλάδων εκφράζει την ικανο-
ποίησή του για την πρωτοβου-
λία του Περιφερειάρχη του κ. 
Χατζημάρκου να θέσει το θέμα 
της επαναφοράς του ΦΠΑ στην 

επικείμενη επίσκεψη του Πρωθυ-
πουργού στο τέλος Οκτωβρίου 
και μάλιστα να συγκαλέσει το 
Περιφερειακό Συμβούλιο και την 
ΠΕΔ Ν. Αιγαίου, δηλαδή τους εκ-
προσώπους των Δήμων όλου 
του Ν. Αιγαίου για να πάει από 
κοινού αυτή η πρόταση. 

Το Επιμελητήριο Κυκλάδων ως 
εκφραστής των επιχειρήσεων και 
της οικονομίας των νησιών των 
Κυκλάδων προφανώς θα είναι 
έτοιμο και θα συνταυτιστεί με 
αυτήν την πρωτοβουλία και με 
αυτήν την προσπάθεια να επα-
νέλθει το καθεστώς.”. 

• Ισχυρό “όπλο” στην επιχει-
ρηματολογία για την επανα-

φορά του ειδικού καθεστώ-
τος αποτελεί η τουριστική 
επιτυχία των νησιών κατά 
τη φετινή περίοδο, καθώς 
κατέστη σαφές πως η χώρα 
ενισχύεται σημαντικά οικο-
νομικά μέσω αυτής της εξέ-
λιξης. Πώς κρίνετε αυτή τη 
συλλογιστική; 
“Θέλω να πω ότι η σύνδεσή 

του με την προσφορά που έκανε 
το Νότιο Αιγαίο στην οικονομία 
με τις επιτυχίες του το φετινό 
καλοκαίρι είναι κάτι σημαντικό. 
Το να γίνει αυτός ο συνδυασμός 
της χρονικής στιγμής είναι σω-
στό. Διότι είναι τόσα τα έσοδα 
που συνέφερε το Νότιο Αιγαίο 
στο ΑΕΠ που το ποσό αυτό που 
θα διατεθεί για τη μείωση του 
ΦΠΑ είναι απειροελάχιστο συ-
γκριτικά.”. 

• Ωστόσο, ο ΦΠΑ δεν αφο-
ρά μόνον τις τουριστικές 
επιχειρήσεις. Ποια είναι η 
θέση σας γι αυτό, συνδυ-
αστικά με το γεγονός πως 
πάρα πολλές επιχειρήσεις, 
μπορεί στο σύνολό τους 
όσες δραστηριοποιούνται 
στα νησιά, με την πανδημία 
να αντιμετώπισαν οριακές 
καταστάσεις από οικονομι-
κής απόψεως; 
“Η μείωση του ΦΠΑ όπως έχει 

εμφανιστεί δεν αφορά μόνον την 
ενίσχυση των επιχειρήσεων και 
μάλιστα του τουριστικού τομέα. 
Αφορά το σύνολο των επιχει-
ρήσεων και μάλιστα πρέπει να 

διευκρινίσω πως αυτός ο εφη-
συχασμός, αυτή η εντύπωση που 
έχει δοθεί ότι οι επιχειρήσεις στο 
σύνολό τους έχουν λύσει το οι-
κονομικό τους πρόβλημα είναι 
λάθος. Είναι λανθασμένη αυτή η 
συλλογιστική. Μιλώντας για τις 
Κυκλάδες που εκπροσωπεί το 
Επιμελητήριο, έχουν πάει πολύ 
καλά και ενδεχομένως κάποιες 
έκλεισαν και τις πληγές τους που 
άνοιξαν από την παρατεταμένη 
κρίση και κυρίως από την πανδη-
μία. Υπάρχει όμως ένας μεγάλος 
αριθμός – και η πανδημία έφερε 
μεταβολές στα οικονομικά δεδο-
μένα – οι οποίες συνεχίζουν να 
έχουν πρόβλημα βιωσιμότητας. 

Εμάς σαν Επιμελητήριο, ξε-
κάθαρα δεν μας απασχολεί η 
βιωσιμότητα των επιχειρήσεων 
που δραστηριοποιούνται μόνον 
το καλοκαίρι, αλλά αυτές οι οποί-
ες δραστηριοποιούνται όλον τον 
χρόνο.”. 

• Το ειδικό καθεστώς θα 
βοηθήσει και στο επίπεδο 
της ανταγωνιστικότητας 
σημαντικά; Είναι κάτι που 
σήμερα περισσότερο από 
ποτέ άλλοτε έχουν ανάγκη 
οι επιχειρήσεις των νησιών; 
“Πρέπει να λάβουμε υπόψιν 

μας ότι το Επιμελητήριο Κυκλά-
δων έχει περί τις 4.000 – 5.000 
επιχειρήσεις οι οποίες δραστη-
ριοποιούνται μόνον το καλοκαίρι 
που τα οικονομικά δεδομένα των 
νησιών είναι διαφορετικά. Όμως 
αυτές οι επιχειρήσεις οι οποίες 
χρειάζονται και τα νησιά μας για 
την εξυπηρέτηση των καταναλω-
τών είναι σε πολύ δυσκολότερη 
κατάσταση. Αυτές οι επιχειρήσεις 
είναι που δουλεύουν όλον τον 
χρόνο. 

Άρα, το μέτρο της επαναφοράς 
των μειωμένων συντελεστών 
ΦΠΑ θα δώσει μεν ανακούφιση 
και στους πολίτες όλον τον χρόνο 
και προφανώς θα λειτουργήσει 
και ανταγωνιστικά γιατί ειδικά 
στο θέμα του τουρισμού υπάρχει 
μεγάλη διαφορά. 

Μπορεί να αναφερόμαστε στις 
Κυκλάδες και στο Ν. Αιγαίο, αλλά 
ο ΦΠΑ και το μειωμένο καθε-
στώς συζητείται να έρθει σε όλα 
τα νησιά της Ελλάδος. Παλιά ήταν 
μόνον στο Ν. Αιγαίο, αλλά τώρα 
θα πάει και στο Ιόνιο. 

Πρέπει να σκεφτούμε τί δι-
αφοροποίηση υπάρχει όταν 
έχουμε εξαιρετικά μειωμένους 
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Δρ. ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΜΠΑΣΔΡΑΣ
ΨΥΧΙΑΤΡΟΣ - ΨΥΧΟΘΕΡΑΠΕΥΤΗΣ
Διδάκτωρ Ιατρικής Σχολής Α.Π.Θ.
π. Διευθυντής Ψυχιατρικής Κλινικής Κατερίνης

Πελοποννήσου 5, Ερμούπολη, 84100 Σύρος
Τηλ.: 2281 301503,  Κιν.: 6946 281919

e-mail: thanbasdras@gmail.com

ΔΕΧΕΤΑΙ  ΜΕ  ΡΑΝΤΕΒΟΥ  ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΑ

• Αιµατολογικό • Βιοχηµικό • Ανοσολογικό • Μικροβιολογικό
•  Ακτινογραφία • Μαστογραφία • Μέτρηση οστικής µάζας 

• Υπέρηχος σώµατος • Triplex φλεβών - αρτηριών 
• Πανοραµική - Κεφαλοµετρική ακτινογραφία

• Παρακέντηση Θυρεοειδους & Μαστού • Φορητός υπέρηχος

Ηρώων Πολυτεχνείου και παραλία Καρνάγιο
Κτίριο Β', 1ος όροφος (είσοδος από πλευράς παραλίας), Ερµούπολη Σύρου

τηλ.: 22810 75154, fax: 22810 75156, κιν: 6941690701

∆εχόµαστε καθηµερινά: 07:30 - 14:00 • Κατόπιν ραντεβού (απόγευµα & Σάββατο)

ΑΚΤΙΝΟΛΟΓΙΚΟ - ΜΙΚΡΟΒΙΟΛΟΓΙΚΟ

Το Επιμελητήριο Κυκλάδων και ο πρόεδρός του, Γ. Ρούσσος αναφορικά με την προσπάθεια επαναφοράς του ειδικού καθεστώτος ΦΠΑ στον νομό και συνολικά στο Ν. Αιγαίο

Σταθερός διεκδικητής του μειωμένου ΦΠΑ στα νησιάΣταθερός διεκδικητής του μειωμένου ΦΠΑ στα νησιά
συντελεστές για παράδειγμα 
στη γειτονική Τουρκία που είναι 
ανταγωνιστική στο Ανατολικό 
Αιγαίο σε σχέση με τον ΦΠΑ που 
έχουν οι επιχειρήσεις μας στην 
Ελλάδα... 

Το Επιμελητήριο Κυκλάδων με 
όποια δυναμική έχει, θα παρο-
τρύνει τις επιχειρήσεις – μέλη του 
να εξαντλήσουν κάθε δυνατότητα 
σε αυτήν τη δύσκολη συγκυρία, 
να περάσουν το μεγαλύτερο μέ-
ρος, αν όχι όλο όσο μπορούν, 
στον καταναλωτή για ωφεληθεί η 
τοπική κοινωνία και κατ΄ επέκτα-
ση το επόμενο καλοκαίρι και οι 
επισκέπτες, με τον ανταγωνισμό 
όπως ανέφερα προηγούμενα.”. 

• Η κατάργηση των μειωμέ-
νων συντελεστών ΦΠΑ στα 
νησιά είχε απασχολήσει πο-
λύ έντονα το Επιμελητήριο 
Κυκλάδων, δεδομένων των 
συνεπειών που “σήκωσαν” 
οι επιχειρήσεις και οι πολί-
τες στα νησιά. Από την αλ-
λαγή του καθεστώτος, μέχρι 
και σήμερα, το Επιμελητή-
ριο ποιες κινήσεις έκανε; 
Δώστε μας ένα γενικότερο 
πλαίσιο των ενεργειών σας. 
“Θέλω να ευχαριστήσω την 

εφημερίδα για την ευκαιρία 
που δίνει στο Επιμελητήριο να 
ακουστεί και θα ήθελα να ενημε-
ρώσω – όχι τα μέλη μου που το 
γνωρίζουν – αλλά τους πολίτες 
των Κυκλάδων ότι τα τελευταία 
χρόνια έχει αναπτύξει πολυποί-
κιλη πρωτοβουλία. 

Έχουμε κάνει περισσότερες 
από 25 κινήσεις – παρεμβάσεις, 
ξεκινώντας από τον Μάρτιο του 
2015 μέχρι σήμερα, με δύο δι-
αφορετικές κυβερνήσεις προκει-
μένου το Επιμελητήριο Κυκλάδων 
να πείσει ότι το μέτρο αυτό κακώς 
άλλαξε και πρέπει να επανέλθει.”. 

• Το Επιμελητήριο Κυκλάδων 
υποστήριζε τη δυνατότητα 
επαναφοράς των μειωμέ-
νων συντελεστών ΦΠΑ, 
την ίδια στιγμή που υπήρ-
ξαν φωνές που έλεγαν πως 
αυτή η δυνατότητα χάθηκε 
οριστικά. Σήμερα πώς σχο-
λιάζετε τα παραπάνω; 
“Ναι. Θέλω να εκφράσω την 

ικανοποίησή μου που επιβε-
βαιώθηκε το Επιμελητήριο, το 
οποίο από την πρώτη στιγμή 
που πάρθηκε πίσω το μέτρο του 
ΦΠΑ, έλεγε ότι ανά πάσα στιγ-
μή είναι στη διακριτική ευχέρεια 
της ελληνικής κυβέρνησης να 

το επαναφέρει. Σε αντίθεση με 
πολλές άλλες φωνές, οι οποίες 
έλεγαν ότι όχι δεν γίνεται πλέον 
και χάθηκε η ευκαιρία. 

Επειδή πρέπει να αντιλη-
φθούμε όλοι ότι ζούμε σε ένα 
περιβάλλον ευρωπαϊκό, θέλω 
να ενημερώσω ότι η υπάρχουσα 
οδηγία του ΦΠΑ που ρυθμίζει 
τα θέματα ΦΠΑ στην Ευρώπη 
έχει πρόβλεψη, ώστε τα κράτη 
μέλη να ορίζουν εκείνα – αφού 
το έχουν δηλώσει - τη διαφορο-
ποίηση αυτή σε μερικές περιοχές. 

Όμως το Επιμελητήριο έγκαι-
ρα – και θέλω να πω ότι ήταν ο 
μοναδικός φορέας στη χώρα που 
έπραξε άμεσα – όταν ξεκίνησε 
η αλλαγή της οδηγίας του ΦΠΑ 
με χρονοβόρες διαδικασίες που 
έχουν τα Όργανα της Ευρώπης 
για να γίνει, εντόπισε και μάλιστα 
επί της προηγούμενης κυβέρνη-
σης ότι δυστυχώς στη χώρα μας 
δεν είχε επισημανθεί, δεν είχε 

υπογραμμισθεί, δεν είχε μπει η 
δυνατότητα αυτή. Νέα οδηγία να 
εξαπλωθεί, να μπορούν τα κράτη 
– μέλη και κατ΄ επέκταση η χώρα 
μας να αλλάζουν ή να επανα-
φέρουν το μειωμένο καθεστώς. 

Ευτυχώς στην αρχή αυτής της 
διακυβέρνησης αυτής της κυβέρ-
νησης, το Επιμελητήριο πήρε μία 
πρωτοβουλία. Έφερε το θέμα στο 
INSULEUR που είναι το δίκτυο 
των νησιωτικών Επιμελητηρίων 
Ευρώπης, το οποίο επικοινώνησε 

μαζί με το Επιμελητήριο με τον 
Πρωθυπουργό, ο οποίος έδει-
ξε άμεσα αντανακλαστικά και με 
εντολή του, μέσω του Υπουρ-
γείου Οικονομίας έγινε άμεση 
παρέμβαση στις Βρυξέλλες. Αυτή 
τη στιγμή που μιλάμε έχει μπει 
η επισήμανση από πλευράς της 
ελληνικής κυβέρνησης, ώστε 
ακόμη κι αν δεν γίνει τώρα και 
αλλάξει ο ΦΠΑ στην Ευρώπη, να 
μπορεί η χώρα να έχει τη δυνατό-
τητα να το επαναφέρει.”. 

• Ουσιαστικά υπήρξε παρέμ-
βαση για ένα εθνικό θέμα 
από πλευράς σας; 
“Η πραγματικότητα είναι αυτή, 

τα χαρτιά και τα έγγραφα υπάρ-
χουν. Τα δεδομένα αυτό λένε. 
Το σημαντικό είναι πως ακόμη 
κι αν δεν γινόταν αυτή η άμεση 
αντίδραση του Πρωθυπουργού, 
ο ΦΠΑ αλλάζει με ομόφωνη 
απόφαση του Συμβουλίου Οι-
κονομικών και Δημοσιονομικών 
Θεμάτων της Ευρώπης (Ecofin). 
Θα ήταν όμως άκομψο, ένα 
θέμα που έχει διαδικασίες και 
περνάει από τα Όργανα της Ευ-
ρώπης όπως η Κομισιόν, όπως 
το Ευρωκοινοβούλιο, να έχουν 
γίνει διαδικασίες τριών, τεσσά-
ρων χρόνων, να μην έχουν γίνει 
επισημάνσεις και να έρθει σε 
δυσμενή κατάσταση ο τόπος και ο 
όποιος Υπουργός Οικονομικών, 
αν θέλει να στηρίξει αυτό το μέ-

τρο για τη χώρα του, δηλαδή να 
μειοψηφήσει κατά την ώρα της 
τελικής έγκρισης του ΦΠΑ. 

Ενώ τώρα, αυτήν τη στιγμή 
είναι εντάξει. Ευχόμαστε ως 
Επιμελητήριο να μη χρειαστεί 
να αλλάξει ο ΦΠΑ στην Ευρώ-
πη και να παρέμβει η Ελλάδα 
για την αλλαγή. Αλλά εφόσον 
αυτό έχει γίνει και τρέχει για την 
επόμενη οδηγία να γίνει τώρα 
για να μπορέσει να το αποδε-
χθεί η κυβέρνηση. Γιατί αυτή 
η κυβέρνηση δεν έχει αρνηθεί 
την επαναφορά του μειωμένου 
καθεστώτος ΦΠΑ, απλά το έχει 
αναβάλλει στο επόμενο χρονικό 
διάστημα, όταν οι συνθήκες το 
επιτρέψουν.”. 

• Ο Πρωθυπουργός θα ακού-
σει τεκμηριωμένα τους λό-
γους για τους οποίους χρει-
άζεται τώρα να επανέλθει το 
καθεστώς του μειωμένου 
ΦΠΑ στα νησιά. Εκτιμάτε 
πως η κυβέρνηση θα αντα-
ποκριθεί στο συγκεκριμένο 
πολύ σημαντικό αίτημα; 
“Θεωρούμε, επειδή ο τουριστι-

κός τομέας, η περιοχή μας είναι 
καταρχήν ο εκφραστής των του-
ριστικών δεδομένων της χώρας, 
ότι δεν θα πρέπει να περιμένει 
άλλο η κυβέρνηση και θα πρέπει 
να προχωρήσει ώστε να ομαλο-
ποιηθεί η αγορά όσο γίνεται και 
στην επόμενη σεζόν να έχει λει-
τουργήσει ανταγωνιστικά. Γιατί 
όπως γνωρίζουμε οι προσφορές 
και τα πακέτα δεν δίνονται λίγο 
πριν το καλοκαίρι, τώρα χτίζονται. 
Άρα, η χρονική στιγμή για τον 
τουρισμό είναι τώρα, αν αυτό 
θέλουμε να υπολογιστεί στον 
ανταγωνισμό και να λειτουργήσει 
την επόμενη σεζόν.”.


